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Dagordning styrelsemöte Solna-Sundbybergs Brukshundklubb 
Klubbstugan: 2025-04-02 kl 18.30 
 

Närvarande: Agneta Lundström, Monica Beijer, Karin Wallén, Pernilla Ahlfors, Anne Sjölander 

Frånvarande: Marianne Ahlex, Charlotte Casserfelt, Charlotte Campeborn, Maria Svärd  

 
§ 1 Mötets öppnande 

Agneta Lundström öppnade mötet och utsågs till mötesordförande, Karin Wallén till mötessekreterare 
och Anne Sjölander till justerare. 

 
§ 2 Fastställande av dagordning 
Fastställdes. 

 
§ 3 Föregående protokoll 
Lades till handlingarna. 

 
§ 4 Skrivelser 

Inkommande: inga inkommande 
 

Utgående: Agneta mailade/gjorde en skrivelse till Solna Stad om dumpade däck, som sedan blev 
hämtade.  

 
 

§ 5 Ekonomiska rapport 

• Ekonomiska läget. Ingen redovisning har inkommit till styrelsen.  
• PlusGiro: 225 169,06 kr 
• Sparkonto: 204 772,63 kr  
• Ekonomiska beslut under styrelsemötet 

o Beslut: inga beslut  
o Belopp: 
o Beslutat av: 

• Ekonomiska beslut mellan styrelsemötet (AU eller i styrelsens Facebook-grupp) 
o Beslut: inga beslut 
o Belopp: 
o Beslutat av: 
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§ 6 Rapporter från sektorer  

• HUS (Monica): 11 av 12 kurser ska vara klara nu, men inte klart med datum. 9 är klara så att de 
ligger på hemsidan. Men kommer inte kunna täcka upp alla. Intäkten ligger på 110 000 kr för 
våren nu, brukar vara 190 000 kr.  

• TÄS (Maria): Öppna träningarna börjar 9 april. Och har köpt in öppna hinder så det räcker för lkl 2.   
• RUS (Anne): Två skulle gå figurantutbildning, men blev bara en. Fattas figurant till MH 7 juni.  
• IGP/BSL (Agneta): Börjat med öppna träningarna. Skyddsträning varannan lördag jämna veckor.  
• SAR (Karin) Öppenträningarna ska starta snart.  
• Rally (Monica): Veronica Hubner kliver av som ansvarig.  
• Agis (Marianne): Hindren är inte utplockade än. Inget datum är bestämt.  
• NWS (Maria): Inget nytt.  
• PUK (styrelsen): En gräsklippare behöver köpas in. Kraftfull som klarar stora ytor. Vi behöver titta 

på vad vi behöver och har att välja mellan.  
 
 

§ 7 Övriga frågor 

• Monica rapporterar från Stockholmsdistriktets årsmöte. De säger att de behöver hjälp på TÄS. 
Beslöts att inte ta nån medlemsavgift från klubbarna. Susanne Wikström valdes till ordförande. 
Annika Bergman från SoSu blev vald till suppleant.  

• Monica betalar faktura för hemsidan (domän, mail etc) till Wix i början av året. De har tagit bort 
vårt premiumpaket och ändrat till ett annat paket, vilket gjort att priset fördubblats. Allt på 
hemsidan kommer att finnas kvar. Men eftersom vi inte använder alla tjänster skulle vi kunna 
nedgradera till ett baspaket. Men vi behöver ta reda på vad det skulle innebära först.  

• Lördag 19 april är det ägguppletning i hagen. Anne Sjölander är med och fixar.  
• Datum för vårmöte och städdag: 24 maj – städning kl 10-12, vårmöte kl 13-14. Och lite grillning. 
• Vi kommer att få 20 000 kr för filminspelningen, istället för 15 000 kr som först var sagt.   

 

§ 8 Nästa möte 

I klubbstugan 2025-05-14 kl 18.30 
 

§ 9 Mötets avslutande 
Agneta förklarade mötet avslutat. 
 
 
Ordförande:    Sekreterare: 
 
………………………………………..   ……………………………………………. 
Agneta Lundström   Karin Wallén 
 
 
Justerare: 
 
……………………………………… 

Anne Sjölander 
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